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Kim Brarup       x
Hanne Duedahl Nørgaard       x
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Medarbejderrepræsentanter
Martin Kristensen      x
Maria Hoffmann Mainz     x

Elevrepræsentanter
Magnus Sundberg Lauridsen       x
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Fra ledelsen uden stemmeret
Rektor Catarina Kastrup     x
Vicerektor Mikkel Mathiasen     x

Referent 
Mie Kirkeby      x

Referat af bestyrelsesmøde
Fredag den 21. marts 2024, kl. 08.00 – 12.00, 
Vestjysk Gymnasium Tarm, Skolegade 15, 6880 Tarm, Arndalstuen



1. Godkendelse af dagsorden 
Beslutningspunkt.

Dagsordenen blev godkendt. 

Ilse Benedictus, 2.t deltog i bestyrelsesmødet som nyvalgt elevrådsformand. Hun træder først 
officielt ind i bestyrelsen fra næste skoleårs begyndelse. 

Der var en række afbud til dagens møde. Hanne Duedahl, Morten Skaarup, Kristian Andersen, 
Helle Hindø, Sissel Nørremark og Magnus Lauridsen havde forud for mødet sendt en fuldmagt 
til bestyrelsesformanden, så bestyrelsen var beslutningsdygtig på mødet. 

2. Underskrivning af beslutningsreferat fra bestyrelsesmødet d. 13. december 2024  
Ekspeditionspunkt.

Referatet blev underskrevet af de fremmødte og medbringes på næste bestyrelsesmøde til 
underskrivning af de øvrige medlemmer. 

3. Gennemgang og godkendelse af årsrapport og revisionsprotokol 
ved PWC, Yvonne Bager
Orienterings- og beslutningspunkt.

Yvonne Bager gennemgik regnskab og revisionsprotokol, der blev godkendt af bestyrelsen.  
Skolens strategi for finansiel risikostyring blev ligeledes godkendt af bestyrelsen.

4. Søgetal for 2025, herunder konsekvenser samt betydningen for budgettet
Orienterings- og drøftelsespunkt.

Catarina Kastrup præsenterede søgetallene og gennemgik betydningen for budgettet. 

5. EPX og strategi 
Drøftelses- og beslutningspunkt.

Catarina Kastrup gennemgik status på arbejdet med at etablere en EPX-uddannelse på skolen. 
På grund af det beskedne fremmøde besluttede bestyrelsen at udskyde drøftelsen af mulighe-
derne til det kommende bestyrelsesmøde.  

6. Præsentation af projekt skolegård
Orienterings- og beslutningspunkt

Mikkel Mathiasen fremlagde skitse for ønsker til renovering af atriumgården. Bestyrelsen be-
sluttede at påbegynde projektets første fase med ny belægning og trappe.

7. VGT siden sidst
Orienteringspunkt

Catarina Kastrup orienterede bestyrelsen om nyt siden seneste bestyrelsesmøde. Hun kom 
ind på følgende:

- Gode og engagerende innovationsdage i januar.



- Håndbolddrenge har vundet gymnasieturneringen.
- VIA på Vejen har været på besøg i forbindelse med karrierelæring.
- Ældreminister Mette Kierkgaard har været på besøg. 
- KarriereKurs er afviklet for anden gang.
- To gode fællestimer for hele skolen: stand-up-komiker Niels Nielsen + Muskelsvinds-
fondens projekt Pærfekt Croquis.
- Lokale 8. klasser har været på introforløb og givet meget positive evalueringer.
- Juniortalent er klar til start med deltagerrekord på 42 elever. 
- Der er indført fælles pauser for administration og lærere hver torsdag formiddag samt en 
frokostpause sidste tirsdag i måneden. 
- Præsentation af administrationens nye kontorelev.

8. Orientering fra den øvrige bestyrelse
Orienteringspunkt

Ingen bemærkninger

9. Eventuelt

Ingen bemærkninger

 
 Kim Brarup    Martin Petersen Kristensen  Maria Hoffmann Mainz

 
 Morten Skaarup   Mikkel Nørgaard  Kristian Andersen

 
 Henrik Holmskov   Hanne Duedahl Nørgaard Sissel Nørremark

 
 Magnus Sundberg Lauridsen  Helle Hindø


